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Zápis z jednání komise rady města 
Pro sport a tělovýchovu 

č. 02/23 

Den konání 13. března 2023 

Místo konání MÚ Litomyšl 

Čas  Od 15.30 Do 17.00  

     

Přítomnost členů komise Petr Fila přítomen 

Josef Štefl omluven 

Věra Janečková přítomna 

Matěj Bažant přítomen 

Ondřej Sychra nepřítomen 

Martin Šorf  přítomen 

Přítomnost pracovníka MěÚ Milada Nádvorníková přítomna 

Přítomnost dalších osob  
 

 

  

  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Program jednání: 

1. Úvodní slovo předsedy + představení programu setkání 

2. Dotace 2023 – na podporu provozu, činnosti a individuální dotace 

3. Dětská hřiště a sportoviště 

4. Diskuse  
 

 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Průběh jednání: 
Členové komise byli seznámeni s celkovým objemem prostředků na podporu sportu 
na kapitole 08 na rok 2023.   
Dotační program na podporu sportovní činnosti -   1 250 tis. Kč 
Dotační program na podporu provozních výdajů  -  1 200 tis. Kč 
Vratka dotací z vyúčtování za rok 2022– 25 tis. Kč 
Individuální dotace – 250 tis. Kč         
Dětská hřiště –            350 tis. Kč 
Údržba bikeparku –      30 tis. Kč 
Odměny trenérů –     400 tis. Kč       
Rezerva komise –       300 tis. Kč 

Usnesení č. 
01/23 

Nehlasovalo se 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

2. Průběh jednání: 
Komise byla seznámena s vyúčtováními jednotlivých subjektů. 
 
Komise diskutovala o programových žádostech v dotačním řízení na podporu 
provozních výdajů sportovních organizací.  
K dispozici je 1 200 tis. Kč + 25 tis. Kč vratka + 100 tis. Kč z rezervy 
 

Usnesení č. 
02/23 

Komise doporučuje RaM poskytnutí dotací na podporu provozních výdajů 
sportovních organizací.  



Město Litomyšl 
Komise rady města 

Stránka 2 z 2 

 

hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

3. Průběh jednání: 
Komise diskutovala o programových žádostech v dotačním řízení na podporu 
činnosti sportovních organizací. Rozděleno na děti soutěžící a rekreační. Byla 
provedena namátková kontrola u soutěžících dětí. Nebylo shledáno žádné 
pochybení.  
V roce 2024 bude provedena kontrola minimálně 20% soutěžících sportovců. 

Usnesení č. 
03/23 

Komise doporučuje RaM poskytnutí dotací na podporu činnosti sportovních 
organizací. 

hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

4. Průběh jednání: 
Komise diskutovala o individuálních žádostech. 

Usnesení č. 
04/23 

Komise doporučuje RaM poskytnutí individuálních dotací na podporu sportovních 
akcí a nedoporučuje podporu žádosti TAJV – z důvodu, že město podporuje své 
sportovní kluby, které obdobnou činnost provádějí samostatně   

hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

5. Průběh jednání: 
Komise diskutovala o dětských hřištích a sportovištích ve městě a integrovaných 
obcích. Byla  seznámena s revizní zprávou, kterou zaslal J. Teplý. Žádný prvek není 
v kategorii D, tedy k likvidaci, ale max. kategorie C – oprava. 

Usnesení č. 
05/23 

Komise nedoporučuje likvidaci žádných prvků, neboť závady jsou malé, opravitelné  
a pořízení nového prvku je mnohonásobně vyšší než opakované opravy. 
Doporučujeme opravu od MS Litomyšl.  
Komise doporučuje objednat doplnění herní sestavy na hřiště Výsluní od společnosti 
Hras Havířov a na hřiště Formánka doporučuje zakoupit prvek dle nabídky od 
společnosti Hras Havířov. Důvodem nákupu od této firmy  je dlouhodobě dobrá 
zkušenost a cena vzhledem ke konkurenční nabídce. 
Nákup skluzavky komise nedoporučuje z důvodu velké investice – cena 600 tis Kč 
bez DPH a veškerých stavebních prací a terénních úprav. Rizikový je také provoz 
skluzavky. Problém v udržovatelnosti a využitelnosti.   

hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

 

V Litomyšli dne 13. 3. 2023  

podpis předsedy komise 

 


